
Jarosfaw Chmielewski

Radny Rady Miasta

Wloclawek

wobec zmiany formy zatrudnienia prezes6w miejskich sp6rek komunarnych od 1 ripca 2or7proszq o informacjq.

1. Czy wyplacono ekwiwalenty za urlop wypoczynkowy, ktdremus z prezesow?2. Je(li takto prezesowi kt6rej sp6lki iw;a[iei wysotoict ., il"Oni ijakatokwota?3. Dlaczego spowodowano r

4. czy uw a zap a n, ze n a azo ijsazrT;:f l;:ff:i#il ;i#ii:Tlli 
wa I e n t6w ?
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Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek
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